
MEERDERHEID STEMT TEGEN OPWAARDERING KERMISSEN
Tijdens de gemeenteraad van
juni stelde N-VA Hamont-
Achel voor om een werkgroep
op te richten ter verbetering
van de kwaliteit van de
kermissen. De beleving rond
de kermissen gaat namelijk
achteruit, de prijzen liggen
hoog en de attracties zijn
dikwijls verouderd. De
bedoeling van ons voorstel was
dan ook om van kermissen
weer een volksfeest te maken.

Onze fractieleider Roger Mertens formuleerde het ontwerpbesluit op de ge-
meenteraad als volgt: “Om de kermissen in Hamont en Achel nieuw leven in te
blazen, moeten we tegemoetkomen aan de reacties van de mensen om er terug
een aangenaam en betaalbaar dorpsgebeuren van te maken. Kermissen kunnen
mensen bij elkaar brengen. Daarom stellen we voor dat de dienst Vrije Tijd van
de gemeente  een werkgroep Kermissen  opricht.”

Deze werkgroep kon voorstellen uitwerken ter verbetering van de kwaliteit van
het kermisgebeuren in Hamont-Achel. Het doel moest zijn om voorstellen tot
verbetering te formuleren. Zo zou men onder meer specifiek kijken naar
nieuwe attracties, de betaalbaarheid voor de bezoekers, het randgebeuren
(extra activiteiten rond de kermissen, horeca) en de periode waarin de kermis-
sen plaatsvinden.

In het N-VA-voorstel werd de werkgroep samengesteld uit personeelsleden van
de dienst Vrije Tijd, aangevuld met vrijwilligers uit de gemeenschap en deskun-
digen. Via overleg met  kermiskramers en omliggende gemeenten zouden ver-
beteringsvoorstellen gedaan worden. In de planning die de N-VA voorstelde,
zouden de voorstellen van de werkgroep voor het einde van dit jaar aan het
college en de gemeenteraad voorgesteld worden.

Het enthousiaste betoog van Roger Mertens kreeg helaas geen positief vervolg
bij de stemming. Elf raadsleden stemden voor het oprichten van de werkgroep
Kermissen (de N-VA en alle leden van PRO), twaalf tegen (alle leden van
CD&V en Balans).

Hieruit moeten wij jammer genoeg besluiten dat de huidige meerderheid de te-
loorgang van de kermissen goedkeurt en niet actief wil meedenken aan de op-
waardering ervan.

Roger Mertens, N-VA-fractieleider
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N-VA: volop aan de slag
Na een mooie zomer en een mild
begin van de herfst, waarbij ieder-
een de batterijen kon opladen, is de
politieke rust alwaar een tijdje
voorbij. De gemeenteraadszittingen
en de verschillende werkgroepen
zijn sinds september weer actief. In
deze uitgave kan je op een ludieke
beschrijvende wijze terugvinden
hoe sommigen dat ervaren.

Voor onze stad zal het er de 
komende jaren vooral op aankomen
om de gedane beloftes van de ver-
kiezingsprogramma’s nu waar te
maken. Wij beloven om hierop toe
te zien en jullie regelmatig op de
hoogte te houden.

Intussen komen de volgende ver-
kiezingen dichterbij. De N-VA
werkt al hard om die voor te berei-
den. Velen denken dat deze verkie-
zingen weinig te maken hebben
met het reilen en zeilen in de ge-
meenten. Maar met al de besparin-
gen op het Europese, Belgische en
Vlaamse niveau zal het ook enorm
belangrijk zijn om de juiste richting
te bepalen in Hamont-Achel. 

Maar eerst
vooral ge-
nieten van
de warmte
van de feest-
dagen die
eraan
komen.

JOS HUIBERS
Voorzitter 

N-VA Hamont-Achel

Het N-VA-voorstel om van 

de kermissen weer een 

volksfeest te maken, 

stuitte op een njet van 

de meerderheid.



De laatste tijd hebben de N-VA-
jongeren van Noord-Limburg hard 
gewerkt aan de oprichting van een
eigen afdeling. Op dinsdag 1 augustus
was het dan zover. De openingsactivi-
teit van Jong N-VA Noord- Limburg
was een informatie-avond met een 
uitdagend stellingenspel. Daaruit
bleek dat jongeren anders naar de 
wereld kijken en hun eigen klem-
tonen willen leggen. Vandaar ook de
noodzaak om de jongeren uit Bocholt,
Bree, Lommel, Overpelt, Neerpelt,
Peer, Hechtel-Eksel en Hamont-Achel
een eigen werking te geven.

Een jongerenafdeling heeft natuurlijk
ook nood aan een goed bestuur.

Daarom vond er op 5 oktober een 
bestuursverkiezing plaats in het 
Michielshof in Achel. Na een inspire-
rende toespraak van Matthias 
Diependaele (fractieleider in het
Vlaams Parlement) werd het bestuur
gekozen. 

De secretaris van Jong N-VA Noord-
Limburg is Rolf Deben (Bree). Astrid
Craeynest (Hechtel-Eksel) zal de rol
van penningmeester vervullen. Onze
eigen Joren Mertens heeft de eer om
voorzitter te zijn van deze groep en-
thousiaste jongeren. De rest van het
bestuur bestaat uit: 
Sunilla Vangerven (Neerpelt), Jeroen
Vandenberk (Neerpelt), Sara Casaer
(Overpelt), Wesley Koolen (Peer),
Davy Put (Peer), Leen Kwanten
(Lommel) en Sanne Vliegen (Bree).
Bart Schepens en Bianca Maas zullen
deze groep begeleiden.

Wil je meer info over Jong N-VA
Noord-Limburg? Stuur gerust een
mailtje naar joren.mertens@n-va.be.

Op 5 juli kreeg ik de zitpen-
ningen voor mijn eerste
halfjaar in de gemeenteraad
gestort. 800 euro voor zeven
gemeenteraden en één 
gemeenteraadscommissie.
Dat is een mooi bedrag.

Maar voor sommige raads-
leden is het nog teveel.

Zij nemen de definitie van zitpenningen namelijk letter-
lijk: een vergoeding om er te zitten en verder niets. Voor

heel wat gemeenteraadsleden beperkt het ‘werk’ zich tot
wat aan de nagels friemelen, aan de neus wrijven of aan
de oorlel trekken. Sommige toeschouwers bij de raad - zo
hebben ze me gezegd – vragen zich wel eens af: weten die
wel waarover het gaat? Een stemming met handopsteking
is vaak de enige lichamelijke inspanning die ze moeten 
leveren. 

Sommigen hebben na tien maanden hun stem nog nooit
laten horen en dat vind ik jammer. Hebben die niets te
zeggen? Of mogen ze niets zeggen? In beide gevallen jam-
mer voor het geld dat u als belastingbetaler uittrekt om
uw stem te laten vertolken op de gemeenteraad.

Mon Bex - Gemeenteraadslid

Samenstelling Autonoom Gemeentebedrijf 
verzandt in postjespakkerij

hamont-achel@n-va.be

Op de gemeenteraad van 24 juni
werd over de samenstelling van het
AGB gestemd. Dankzij dit 
Autonoom Gemeentebedrijf kan de
gemeentekas waar mogelijk de BTW
te recupereren. Tot onze grote 
verbazing werden van de elf leden
van de raad van bestuur er negen
leden uit meerderheidspartijen ver-
kozen en slechts twee uit de opposi-
tie (die er wettelijk verplicht moeten
inzitten). De beslissingsmacht van
de gemeenteraad werd bij deze uit-
gehold.

Op mijn vraag aan CD&V-fractielei-
der Bormans of dit de gevraagde sa-
menwerking was die hij op de
installatievergadering van 2 januari
vroeg, kreeg ik helemaal geen 
antwoord.  Toen ik aan Jean Pellens
vroeg wat hij hiervan vond, 
antwoordde die dat hij ditzelfde 
dertig jaar lang had moeten onder-
gaan. Dus voor een extra zitje voor
Balans in het AGB, mag je gerust je
democratische principes overboord
gooien. Een mooi politiek spelletje
van de meerderheid.

Burgemeester Schuurmans stelde zijn
kandidaten voor het AGB voor als
‘mensen uit het werkveld’. En wat
zien we nu? Ze kwamen toevallig  
allemaal voor op de kandidatenlijst
van de laatste gemeenteraadsverkie-
zingen van CD&V en Balans. Boven-
dien is de samenstelling van het AGB
niet in verhouding met de vertegen-
woordiging in de gemeenteraad. 
Democratisch?

Mon Bex - Gemeenteraadslid

Zitjes in het AGB waren wel erg

gegeerd door de meerderheid.

Oppositiepartij PRO stelde voor om de gemeenteraad als raad van bestuur van het AGB aan te duiden. Dit mag vol-
gens nieuwe wetgeving en zou het voordeel van een democratische verdeling hebben. Bovendien wordt zo de ge-
meentekas nog eens gespaard omdat er geen zitpenningen moeten worden uitgekeerd. Of moesten er nog een paar
(betaalde) postjes uitgedeeld worden?

Zitpenning

Jong N-VA Noord-Limburg schiet uit de startblokken



Masterplan Hamont-centrum: 
inspraak blijft uit
Bij het opstellen van het masterplan voor Hamont-
centrum werden de oppositiepartijen niet betrokken.
Het leek of we er zoveel mogelijk buiten werden 
gehouden.

Op 4 maart kwam de gemeenteraadscommissie RUP 
Hamont-rand samen. Helaas kregen we geen kopie van
de presentatie, noch van de inhoud. Op 4 april was er dan
de plenaire vergadering met de provincie. Maar ook daar
kregen we geen informatie over.

Onze verbazing was dus groot toen we constateerden dat
het stadsbestuur met groot vertoon de bevolking infor-
meerde met een kleurrijke brochure over de plannen. En
op 21 en 22 juni was er zelfs een infomarkt voor de bevol-
king. De N-VA is een groot voorstander van het informe-
ren van de inwoners. Maar dat de gemeenteraadsleden
totaal werden gepasseerd door de regerende partijen, 
begrijpen we heel wat minder. Wat is het nut van 
gemeenteraadscommissies als zelfs hier informatie niet
serieus wordt uitgewisseld?

Uit de brochure konden we in ieder geval afleiden dat de
ambitieuze toekomstplannen van de CD&V sterk 
afgezwakt zijn op diverse gebieden.

Zorgcampus Kempkens
Onder grote druk heeft het schepencollege dan toch 
toegegeven: de jeugdlokalen mogen aan de Molenstraat
blijven. Op de gemeenteraadcommissie van 4 maart was
het nog steeds de bedoeling om de terreinen te besteden
aan zorgverstrekking. Wat heeft tot deze wijziging geleid?
Is die extra capaciteit ineens niet meer nodig?

Kinderopvang - IBO
Waarom mag het Initiatief Buitenschoolse Opvang (IBO)
niet dichter bij de scholen gelegen zijn? De accommodatie
van het klooster leent zich perfect voor de huisvestiging
van het IBO. Deze kans laten liggen zou waanzin zijn. De
locatie die het IBO toegewezen kreeg (in het stadspark),
kan zeker niet gezien worden als een goede oplossing.
Het kan niet de bedoeling zijn dat ouders met hun 
kinderen zover moeten wandelen, zelfs als het regent …

Stadhuis
Gelukkig heeft men geluisterd naar de oppositiepartijen
en is men afgestapt van het idee om het stadhuis te ver-
huizen. Het huidige stadhuis blijft bestaan en wordt niet
afgebroken.

Achelpoort
N-VA Hamont-Achel vraagt zich af of het aanleggen van
een rotonde wel de beste oplossing is van dit verkeers-

knelpunt. Moeten hier echt drie huizen, inclusief twee
handelspanden, voor verdwijnen? Zijn verkeerslichten
bijvoorbeeld geen betere en goedkopere oplossing? Het
gemeentebestuur kiest hier resoluut voor een rotonde,
zodat men nog steeds kan zeggen dat wij geen stoplicht
hebben. Bovendien zal de rotonde, zoals die momenteel
ingepland is, niet voorzien zijn van een fietspad. Komt dit
de veiligheid ten goede? 

De Wal
Is de Wal een
troef voor 
Hamont? Het
stadsbestuur is
erg vaag over de
invulling van dit 
gebied met 
private investeer-
ders. Is men 
dan toch nog van 
plan een utopisch 
winkelcentrum te
bouwen? Is er
vanuit de private
sector wel genoeg interesse in dit project?

Ondergronds parkeren
Ook hier stellen we de vraag of er in Hamont wel 
behoefte is aan een ondergrondse parking in de nabijheid
van de Wal. Is dit wel haalbaar en rendabel voor private
investeerders? Kunnen we geen lessen trekken uit 
projecten uit de omgeving, bijvoorbeeld Neerpelt?

Verkeer
Wij ondersteunen het idee om verkeer in het stads-
centrum aan te pakken. Maar we pleiten tegelijk voor
meer ruimte voor mooie en gezellige terrassen om de 
horeca verder te promoten in onze stad.

Besluit
N-VA Hamont-Achel is onvoldoende betrokken geweest
bij het masterplan voor Hamont-centrum. Onze gemeen-
teraadsleden werden gewoonweg gepasseerd. Wij pleiten
nogmaals voor echte inspraak, vooraleer dit dossier als
een voldongen feit wordt voorgelegd op de gemeente-
raad. Zonder informatie is het onmogelijk om als 
gemeenteraadslid het volk deftig te vertegenwoordigen.

www.n-va.be/hamont-achel



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

nn De heer  nn Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

nn Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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Samen houden we 
het Vlaamse onderwijs aan de top

De N-VA heeft hard meegewerkt aan de hervorming van
het Vlaamse onderwijs. Het masterplan Onderwijs dat
nu op tafel ligt, behoudt wat goed is en hervormt wat
beter kan. Het is een gerichte hervorming, die vrijheid
geeft aan leerlingen én scholen. 

Het Vlaamse onderwijs behoort tot de wereldtop.
Dankzij de vele hardwerkende en gemotiveerde
onderwijsmedewerkers is ons onderwijs zo sterk en
kwaliteitsvol. Het is een verhaal van mensen, niet
van structuren. Het onderwijs versterken betekent
dat we moeten focussen op die mensen, niet 

zozeer op de structuren.

“Er ligt een
hervorming op
tafel die het
goede van het
Vlaamse
onderwijs
behoudt en
tegelijk de
knelpunten
wegwerkt 
met concrete
maatregelen.”

aso niet op de schop, tso enbso versterkt
Wij gaan voor een sterker tso en bso, zonder het aso teverzwakken. Vrijheid vanonderwijs blijft voor de N-VA een absolute voorwaarde. Eenstructuurhervorming is dan ookeen vrijwillig verhaal. Scholen en ouders moeten niet in eenderwelk organisatiesysteemmeestappen. De bestaandestudierichtingen wordengescreend en opgenomen in het nieuwe indelingsprincipe (de matrix). Als deze nieuweindeling de onderwijskwaliteitgarandeert, kunnen scholenervoor kiezen om hun aanbod te verruimen of het ongewijzigdte houden. En of dat nu de naam‘aso’ of ‘doorstroom’ draagt,doet weinig ter zake.Meer weten over de onderwijsvisie van de N-VA en de concrete punten 

van het masterplan Onderwijs? De N-VA werkte een mooie folder uit. 
U vindt die op www.n-va.be/onderwijsronde.

GEERT BOURGEOIS, 
viceminister-president van de Vlaamse Regering
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